
POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 1/2015 - fra styremøtet mandag 2. februar 2015 kl 1100 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 10/2014 fra styremøtet 24.november. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Årsmøtet 2015. Fastsette sted for og kunngjøring av møtet. Godkjenning av styrets 

årsberetning og regnskap for 2014 samt forslag til budsjett og arbeidsplan for 2015 

4. Utsending av Sydvesten nr 1-2015. 

5. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 10/2014) fra styremøtet 24. 

november 2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til 

styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 10/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

 

 Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Mottatt ”Håndbok 2015 for kasserere og førere av medlemsregister” fra PPF. Håndboka levert 

kasserer Unni Lisbeth som rette vedkommende. 

• Mottatt giroinnbetalingskort for innkreving av medlemskontingent 2015 fra PPF. Giroen sendes 

medlemmene som vedlegg til Sydvesten nr 1-2015; se Sak 4. 

• ”Takk-for-turen-skriv” vedlagt et reisebrev fra turen til Kroatia 3.-10. september utarbeidet/sendt 

av Nils Olav 17.12.14 til samtlige deltakere på denne turen. 

• Brev av 7. januar 2015 fra sekretær Nils Olav på vegne av styret til valgkomiteens medlemmer om 

å starte sitt arbeid mht punktet ”Valg” på Årsmøtet; se også Sak 3. 

• Utkast til brev med søknad om tilskudd fra Postkom, Agder og Rogaland krets - utarbeidet av Nils 

Olav - ble framlagt og gjennomgått på møtet.  

Vedtak: Søknaden sendes - uten tekstmessige endringer - til Agder og Rogaland krets av 

Postkom samme dag, d.v.s. 2.2.2015. 

•  Mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlatt til Holger som redaktør for Sydvesten. 

 

Ad 3)  

I tilknytning til punktet som omhandler avviklingen av Årsmøtet 2015 ble følgende avklart/bestemt: 

• Årsmøtet 2015 for Postpensjonistene i Agder avvikles i kantina på den tidligere postterminalen i 

Skibåsen 39, Kristiansand mandag 23. februar kl 1200. 

• Det legges opp til en enkel servering under møtet. Holger kontakter kantinebestyrer om 

bevertningen så snart endelig antall deltakere på møtet er klarlagt. 

• Innkalling med forslag til dagsorden for møtet kunngjøres for medlemmene - i samsvar med 

framlagt forslag fra Nils Olav - gjennom Sydvesten nr 1/2015; for utsending seinest 9. februar. 

Frist for å sende inn forslag som ønskes behandlet på møtet samt påmeldingsfrist settes til 

mandag 16. februar. Innkomne forslag og påmeldinger kanaliseres til sekretær Nils Olav 

Odden. 

• Følgende årsmøtedokumenter tas inn i Sydvesten nr 1/2015: Årsberetning for 2014, Regnskap 

for 2014 og Budsjettforslag for 2015 + egen påmeldingsslipp til møtet. 



• Etter at Nils Olav hadde gjennomgått sitt utkast til Årsberetning for 2014 ble dette - uten 

endringer - godkjent som styrets årsberetning, og underskrevet av samtlige styremedlemmer. 

• Lisbeth gjennomgikk foreningens reviderte regnskap for 2014 og sitt forslag til budsjett for 

2015. Etter at utgiftspostene Reiseutgifter og Gaver/blomster var økt med hhv kr 2.000 og kr 

4.000 i forhold til framlagt forslag, ble følgende besluttet: Styrets forslag til budsjett for 2015 

legges fram for Årsmøtet med en totalsum stor kr 121.000 og et budsjettert underskudd på kr 

20.000. 

• Valgkomiteens innstilling til punktet Valg på dagsorden, datert 25. januar 2015, er mottatt og 

forutsettes lagt fram for Årsmøtet av ett av komiteens medlemmer. 

• Årsmøtet 2015 foreslås konstituert med Tore Haugen som møteleder og Nils Olav Odden som 

referent. Styrets arbeidsplan for 2015 (punkt 4 på dagsorden) - som i grove trekk går ut på å 

følge samme opplegg som i fjor - presenteres av Tore. 

 

Ad 4) 

Med henvisning til bl.a. kulepunktene 3 og 4 under foregående sak, ble det gjort slikt 

Vedtak: Sydvesten nr 1-2015 forutsettes sendt ut til medlemmene seinest mandag 9.2. med følgende 

innhold/vedlegg utover de faste spaltene: 

• Innkalling med dagsorden til Årsmøtet 23. februar 2015. 

• Årsberetning 2014. 

• Regnskap 2014. 

• Budsjettforslag 2015. 

• Kunngjøring av tur til Skagen og Ålborg 26.-27.mai. 

• Vedlegg: Påmeldingsslipp til hhv Årsmøtet (påmeldingsfrist 16.februar) og Danmarksturen 

(påmeldingsfrist 1.april) + Innbetalingsblankett for medlemskontingent 2015.  

 

Ad 5) 

Under dette punktet ble følgende saker tatt opp/diskutert og beslutninger fattet: 

a. Jubileumsfesten 6. desember 2014 - Evaluering m.m. 

• Åsne/Unni Lisbeth sender en oppstilling over det vi opplevde som kritikkverdige forhold ved 

arrangementet fra hotellets side til Nils Olav, som redigerer og tilbakemelder dette pr e-post til 

Quality Sørlandsparken. 

• Etter forespørsel refunderes Aud-Bjørg N. og Leonard Seneger innbetalt egenandel - kr 500- for 

jubileumsfesten, som de pga akutt sykdom ikke kunne delta på. 

b. Tur til Danmark 26.-27. mai 2015. 

• Postpensjonistene i Agder sponser turen med kr 500,- pr deltaker. 

 

• Første styremøte etter årsmøtet berammes til mandag 9. mars 2015. 

 

Møtet slutt kl 1245. 

 

Nils Olav Odden 

Sekretær 



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 2/2015 - fra styremøtet mandag 9. mars 2015 kl 1100 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen og Åsne Føreland Buverud. Forfall: Leif Kanestrøm og redaktør Holger 

Zachariassen. 

  

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 1/2015 fra styremøtet 2.februar. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Årsmøtet 2015 - Evaluering m.m.  

4. Sydvesten nr 2-2015. 

5. Turprogrammet 2015. Status mht kunngjøring/påmelding. 

6. Forsommertreffene 2015. Fastsette tid og sted. 

7. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 1/2015) fra styremøtet 2. februar 

201, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte godkjent uten endringer, mens møteprotokollen fra forrige styremøte 

ble godkjent med en presisering om at påplussingen under posten ”Gaver/blomster” i styrets forslag til 

budsjett for 2015 skyldtes at Styret fra og med 2015 ønsket å etablere en praksis med å gi medlemmer 

som fyller/har fylt 90 år en blomstergave på fødselsdagen/til jul. 

 

 Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Sydvesten nr 1/2015 med innhold som forutsatt gjennom vedtak i styremøtet 2. februar (Sak 4 i 

møteprotokollen) ble sendt ut til medlemmene 9. februar 2015. 

•  På grunnlag av en oppstilling over det vi opplevde som kritikkverdige forhold fra hotellets side 

ifm Jubileumsfesten 6.desember 2014 (utarbeidet av Åsne; se vedtak under Sak 5, 1.kulepunkt i 

møteprotokollen fra forrige styremøte) påklagde Nils Olav disse forholdene i en e-post til Quality 

Hotel & Resort Kristiansand v/Cecilie Strand den 6.februar. I svarmail fra salgsdirektør Strand 

av 10.februar takker hun for vår tilbakemelding i tillegg til å beklage det inntrufne. 

•  En omfattende ekstern (til PPF sentralt) og intern e-postkorrespondanse i tilknytning til 

ajourhold av medlemsregisteret. I tillegg til en rekke adresseendringer gjaldt dette både inn- og 

utmeldinger + meldinger om dødsfall. 

• Standard velkomstbrev sendt fra leder Tore til nyinnmeldte medlemmer. 

• Mottatt faktura for bevertningen på Årsmøtet. 

Fakturaen overlatt til kasserer Unni Lisbeth for betaling.     

• Mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlates til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

 

Ad 3)  

Styrets evaluering av årsmøteavviklingen 23. februar 2015 munnet ut i følgende konklusjoner: 

• Årsmøtet 2015 for Postpensjonistene i Agder ble i det store og hele gjennomført på en god måte.  

• Imidlertid vurdert som svært uheldig at cateringselskapet som sto for matleveringen/ bevertningen 

på møtet ikke var i stand til å servere kaffe til maten. 

• Fra flere av møtedeltakerne ble det i tilknytning til punktet Valg på dagsorden påpekt det uheldige 

i at både leder, sekretær og kasserer er på valg samtidig slik ordningen med 2-årig valgperiode i 

dag fungerer hos oss. Styret må derfor være seg bevisst å gjøre valgkomiteens medlemmer 

oppmerksom på behovet for å rette opp dette misforholdet på Årsmøtet 2016. 



• Årsmøtereferent Nils Olav Odden pålegges å legge fram sitt utkast til årsmøteprotokoll for øvrige 

styremedlemmer - pr e-post - før møteprotokollen oversendes PPF sentralt innen utgangen av 

mars måned. 

 

Ad 4) 

Som orienteringssak ble følgende referert: 

Sydvesten nr 2-2015 ble sendt ut til medlemmene fredag 6.3. med bl.a. følgende innhold/vedlegg utover 

de faste spaltene: 

• Kunngjøring av medlemstur til Albir/Spania 1.-8. september m/påmeldingsslipp. 

• Et kortfattet referat fra Årsmøtet 2015. 

• En fyldig omtale (ikke minst billedmessig) av Jubileumsfesten 6. desember 2014. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

 

Ad 5) 

Nils Olav avla følgende statusrapport mht årets to turer: 

• Tur til Scheelsminde og Ålborg 26.-27.mai - påmeldingsfrist 1.april. 

Sponset pris kr 1.690,- pr person (tillegg for enkeltrom kr 300,-). 

Antall påmeldte pr 9.3.: 22. 

• Tur til Albir/Costa Brava/Spania 1.-8.september. Turen kunngjort for medlemmene i Sydvesten 

nr 2-2015 (se Sak 4) med påmeldingsfrist 25. mai. Pris kr 7.690,- pr person (tillegg for 

enkeltrom kr 1.500,-).  

Vedtak: Rapporten tas til etterretning. 

 

Ad 6) 

Etter at Nils Olav hadde redegjort for sin kontakt med Johnny Kittelstad for å finne en aktuell/ledig dato 

på Flekken for det årlige ”reketreffet” der, og Solveig bekreftet at det ennå ikke hadde vært tilsvarende 

kontakt med Postkom om lån av Klaua, ble det gjort slikt 

Vedtak: Forsommertreffet på Flekken feriehjem på Flekkerøya/i Kristiansand datofestes til onsdag 17. 

juni 2015. Hva gjelder lån av Klaua på Gjervoldsøy/i Arendal gis Solveig i oppdrag å sjekke ut 

mulige/aktuelle datoer for forsommertreffet der med Postkom lokalt før neste styremøte. 

   

Ad 7) 

Under dette punktet ble følgende saker tatt opp, diskutert og beslutninger fattet: 

• Gunnvald sørger for at det blir sendt/levert blomster til familien i anledning av at det den 4. 

april 2015 skal skje askespredning fra båt i Farsund skjærgård for å markere bortgangen til 

tidligere posttilsatt Agnes Bua som døde 24. desember 2014. 

• Gunnvald undersøker hva som er ny/riktig adresse til Anne Gurine Nyvoll, Marnardal. 

• Solveig sjekker ut mulige møtesteder for et eventuelt kombinert styre- og medlemsmøte i de 

østre delene av Aust-Agder. 

• Neste styremøte datofestes til mandag 13. april 2015.  

 

Møtet slutt kl 1245. 

 

 

 

Nils Olav Odden 

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 3/2015 - fra styremøtet mandag 13. april 2015 kl 1100 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

  

SAKLISTE: 

8. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 2/2015 fra styremøtet 9.mars + endelig 

godkjenning av Årsmøteprotokoll 2015. 

9. Mottatte og sendte skriv.  

10. Vårturen til Ålborg/Nord-Jylland 26.-27.mai. Videre forberedelser og arbeidsfordeling.  

11. Tur til Albir/Spania 1.-8.september. Statusrapport mht påmelding. 

12. Forsommertreffet på Klaua. Fastsette dato m.m. 

13. Sydvesten nr 3-2015. Innhold, tidspunkt for utsending m.m. 

14. Landsmøtet i Postens Pensjonistforbund i Oslo 11.-13.mai. Representasjon. 

15. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 2/2015) fra styremøtet 9. mars + 

Årsmøteprotokoll 2015, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styre-

/varamedlemmer + redaktør.  

Vedtak: Saklista til dagens møte og Styremøteprotokoll nr 2/2015 godkjent uten endringer, mens 

Årsmøteprotokollen 2015 ble endelig godkjent og underskrevet av samtlige styremedlemmer. 

 

 Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Diverse intern e-postkorrespondanse i tilknytning til ajourhold av medlemsregisteret.  

• Mottatt takkekort fra Helga Brandsnes for vår blomsterhilsen i anledning hennes 90-årsdag den 

18. mars. 

• Mottatt portokrav fra Posten Norge AS pr 15.3. for manglende frankering av en av våre portofrie 

konvolutter. Etter at Nils Olav hadde påklaget forholdet pr telefon til Posten Norge AS, ble kravet 

frafalt gjennom mottatt kreditnota datert 24.3.2015. 

• Mottatt melding fra PPF om følgende 3 personer i Agder som hadde sluttet i Posten, men som ikke 

hadde vært medlemmer i Postkom: Reidun Nakkestad (Farsund), Alfhild Salvesen (Grimstad) og 

Per Helge Sørensen (Kristiansand). 

• Mottatt ”Ordrebekreftelse fra Interflora” vedr. leverte blomster til Agnes Bua’s (død 24.12.2014) 

pårørende i forbindelse med askespredning fra båt i Farsund skjærgård 4. april 2015. 

Bestillingen ordnet av Gunnvald Kristiansen. 

• Mottatt e-post fra Dag Aasbø Travel av 10. april vedlagt navneliste over deltakerne på Ålborg-

turen 26.-27. mai for utfylling av oss og tilbakesending til Aasbø, se Sak 3.  

• Åsulv Landbø, Molandsveien 1419, 4849 Arendal innmeldt som nytt medlem hos 

Postpensjonistene i Agder. Innmeldingen videreformidlet til PPF av Unni Lisbeth. 

• Brev vedlagt møteprotokollen + aktuelle møtedokumenter fra avdelingens årsmøte 23. februar 

2015 sendt PPF sentralt av Nils Olav som møtereferent/sekretær pr 23. mars.     

• Mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlates til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

 

Ad 3)  

Nils Olav orienterte om at det ved påmeldingsfristens utløp - 1. april - var påmeldt hele 46 deltakere, fra 

Risør i øst til Åna-Sira i vest, på turen til Ålborg/Nord-Jylland 26.-27.mai (antallet er seinere korrigert til 



44 da to deltakere feilaktig var oppført på Danmarks-turen, mens påmeldingen deres egentlig gjaldt turen 

til Albir/Spania 1.-8.september).    

Vedtak: Nils Olav besørger tilbakesending av navneliste i utfylt stand til Aasbø (se Sak 2, punkt 6). På 

grunnlag av det som kommer tilbake derfra mht oppgjør for turen, opplysninger om påstigningssteder/-

tidspunkt m.m. sender han ut et infoskriv til samtlige påmeldte deltakere på turen + at han overlater til 

kasserer å ordne med fakturabetaling etc. 

 

Ad 4) 

Under dette punktet orienterte Nils Olav om at det pr 13.4. var 25 påmeldte på turen til Albir/Spania 1.-

8.september: 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

 

Ad 5) 

Etter at Solveig innledningsvis hadde orientert om inngått avtale med Postkom om leie av Klaua til årets 

forsommertreff i Aust-Agder ble det gjort slikt 

Vedtak: Forsommertreffet på Klaua feriehjem på Gjervoldsøy/i Arendal tidfestes til torsdag 11. juni kl 

1200. Begge ”rekefestene” (Klaua 11.6. og Flekken 17.6.) kunngjøres i Sydvesten nr 3-2015, se Sak 6. 

 

Ad 6) 

I denne saken ble dette bestemt: 

Vedtak: Sydvesten nr 3/2015 forutsettes sendt ut til medlemmene umiddelbart etter turen til Ålborg 

26.-27.mai; og seinest i første halvdel av uke 23. I tillegg til de faste spaltene, et referat fra 

Danmarksturen + en sluttrapport om antall påmeldte til Spania-turen, må bladet også inneholde en 

kunngjøring av/opplysning om påmeldingsfrist til begge forsommertreffene nevnt under Sak 5.  

   

Ad 7) 

Tore meldte ved møtets begynnelse fra om at det også denne gang - i forbindelse med innkalling til 

landsmøtet i Postens Pensjonistforbund i Oslo 11.-13.mai 2015 - var uaktuelt for han å møte som 

representant for Postpensjonistene i Agder. Etter at det fra noen av de øvrige styremedlemmene ble 

framholdt som maktpåliggende at vi var representert i en slik sammenheng, ble det etter litt 

diskusjon/overtalelse bestemt at:  

Vedtak: Unni Lisbeth Johansen oppnevnes som Postpensjonistene i Agders representant på 

landsmøtet i Postens Pensjonistforbund i Oslo 11.-13.mai 2015. Med mindre overskridelse av 

påmeldingsfristen er til hinder for å delta på møtet, sørger hun selv for påmelding som nevnt - pr 

telefon til nestleder Anne Marie Hide i PPF. Tore overlater samtlige mottatte landsmøtedokumenter til 

Unni Lisbeth. 

 

Ad 8) 

Under dette punktet ble følgende saker tatt opp/vedtak fattet: 

• Gunnvald ga et kort resymé av hvordan overleveringen av blomster til pårørende etter Agnes 

Bua hadde foregått i tilknytning til seremonien med askespredning fra båt i Farsund skjærgård 

den 4. april. 

• Unni Lisbeth ga styret en liten innføring i hva som ligger i ordningen med momskompensasjon 

fra Pensjonistforbundet til medlemsforbundene og deres underavdelinger; og hvordan dette 

kommer til uttrykk i vårt regnskap. 

• Unni Lisbeth rapporterte om at 13 av våre medlemmer ennå ikke hadde betalt sin 

medlemskontingent for 2015. Vedtak: Det purres på innbetaling av kontingent fra de aktuelle 

medlemmene. Innbetalingsfristen settes til 23. april 2015. 

• Solveig anførte Taverna Hisøy som et mulig møtested for et medlemsmøte i Aust-Agder. 

•  Neste styremøte datofestes til mandag 1. juni 2015.  

 

Møtet slutt kl 1245.      

Nils Olav Odden 

Sekretær 



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 4/2015 - fra styremøtet mandag 1. juni 2015 kl 1100 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

  

SAKLISTE: 

16. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 3/2015 fra styremøtet 13. april. 

17. Mottatte og sendte skriv.  

18. Orientering fra landsmøtet i PPF 11.-13. mai 2015 v/Unni Lisbeth. 

19. Sydvesten nr 3-2015. Utsending.  

20. Turen til Albir/Spania 1.-8.september. Statusrapport mht påmelding. Videre arbeidsoppgaver. 

21. Forsommertreffene/rekesamlingene på Klaua og Flekken - hhv 11. og 17. juni. Fordeling av 

arbeidsoppgaver. 

22. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 3/2015) fra styremøtet 13. april, 

utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styre-/varamedlemmer + redaktør. 

Jf ellers Sak 7 - 1.kulepunkt mht en sak som ble tatt opp av Tore før møtet formelt var startet.    

Vedtak: Saklista til dagens møte og Styremøteprotokoll nr 3/2015 godkjent uten endringer.  

 

 Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Diverse intern e-postkorrespondanse i tilknytning til ajourhold av medlemsregisteret.  

• E-post av 13.april fra Unni Lisbeth til PPF sentralt om at hun er oppnevnt som representant fra 

Postpensjonistene i Agder på PPFs landsmøte i Oslo 11.-13.mai; se vedtak under Sak 7 i forrige 

styremøte. 

• Mottatt reklame-/tilbudsbrosjyre fra Blindleia Charter AS i Lillesand om charterturer etc. i 

Sørlandsskjærgården. 

• Bladet Pensjonisten.  

• Mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlates til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

 

Ad 3)  

Unni Lisbeth ga under dette punktet en kort orientering om/fra landsmøtet i Postens Pensjonistforbund i 

Oslo 11.-13.mai, hvor hun deltok som vår representant.  

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

 

Ad 4) 

I tilknytning til denne saken ble det av redaktør Holger orientert om at Sydvesten nr 3/2015 - med innhold 

slik som forutsatt i vedtak under Sak 6 i forrige styremøte - vil bli sendt ut til medlemmene pr 2.juni 

2015. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

 

Ad 5) 

Nils Olav opplyste innledningsvis om at det ved påmeldingsfristens utløp (25.mai) var 41 påmeldte til 

turen med Dag Aasbø Travel til Costa Blanca (Albir)/Spania 1.-8.september. Fra turoperatørens side var 

det stilt 50 plasser til vår disposisjon.  

Vedtak: 5 av de 9 ledige plassene stilles til disposisjon for ikke-medlemmer som allerede har meldt sin 

interesse for å være med på turen hvis anledningen skulle by seg. Nils Olav sørger for at navneliste 



over samtlige deltakere som skal være med på turen blir sendt turoperatøren innen fastsatt frist, og 

forestår den videre kontakten med Aasbø hva gjelder turopplegg og deltakelse. Unni Lisbeth tar seg av 

og fører kontroll med det økonomiske oppgjøret for turen; både i forhold til reiseselskap og den enkelte 

deltaker. 

 

Ad 6) 

Følgende ble bestemt mht ansvarsforhold/fordeling av arbeidet mht. forsommertreffene på hhv Klaua og 

Flekken: 

Vedtak: Solveig Andersen gis i oppdrag å organisere arbeidet i tilknytning til samlingen på Klaua 

11.6., mens Unni Lisbeth Johansen, Åsne Føreland Buverud, Hildegunn Usterud, Aase og Nils Olav 

Odden utgjør ”dugnadskomiteen” ved samlingen på Flekken 17.juni.  

   

Ad 7) 

Under dette punktet ble følgende saker tatt opp/til etterretning og/eller vedtak fattet: 

• Tore varslet ved innledningen til møtet om at han ikke vil ta gjenvalg som leder hos 

Postpensjonistene i Agder ved foreningens Årsmøte i 2016. Se Sak 1. 

• Tore opplyste ellers om at han hadde engasjert ”Jens Band” (med utgangspunkt i Kristiansand 

Postorkester) til å underholde på foreningens Julelunsj 2015.  

• Solveig gir tilbakemelding til turoperatøren Dag Aasbø Travel om forhold vi ikke var fornøyd 

med ved turen til Nord-Jylland/Ålborg 26.-27.mai; så som savnet av et oppholdsrom hvor vi 

kunne samles for sosialt samvær etter at middagen var fortært på Hotel Scheelsminde, for liten 

tid avsatt til besøket på Voergård slott og bruken av Fjordlines Fjordcat på returen fra 

Hirtshals til Kristiansand.  

• Solveig gis i oppdrag å ta fornyet kontakt med taverna Kroverten på His i Arendal for å bestille 

plass og betingelser for å benytte kroa som møtested for et kombinert styre- og medlemsmøte i 

Aust-Agder mandag 21. september fra kl 1200 til ca kl 15. I tillegg skal hun forsøke å få folk 

fra konseptet ”Enklere Liv” til å orientere om sine produkter på medlemsdelen av møtet. 

•  Neste styremøte datofestes til mandag 21. september 2015 og gjennomføres i kombinasjon med 

et påfølgende treff mellom styret og våre medlemmer i øst (fra og med Grimstad til 

Risør/Gjerstad) slik: Ordinært styremøte fra kl 12-13 og medlemsmøte med en enkel bevertning 

fra kl 13 til ca kl 15.  

 

Møtet slutt kl 1240. 

 

 

 

Nils Olav Odden 

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 5/2015 - fra styremøte mandag 21. september 2015 kl 1200 

 

Sted: Kroverten His, Arendal. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Åsne 

Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Forfall: Gunnvald Kristiansen og Holger Zachariassen (som 

redaktør for medlemsbladet Sydvesten). 

 

SAKLISTE: 

23. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 4/2015 fra styremøtet 1.juni. 

24. Mottatte og sendte skriv.  

25. Julelunsjarrangementet 2015. Fastsette dato, innhente tilbud m.m. 

26. Foreningens turprogram 2016. Aktuelle reisemål, innhenting av turtilbud m.m. 

27. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 4/2015) fra styremøtet 1. juni, 

utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 4/2015 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende sendte og mottatte skriv: 

• Sydvesten nr 3 og 4/2015; sendt medlemmene hhv 2.6. og 24.6.2015. 

• E-post fra Solveig til Dag Aasbø Travel av 4.6. hvor hun tar opp en del uheldige forhold ved 

gjennomføringen av Danmarksturen 26.-27.mai (se Sak 7, 3.kulepunkt i forrige styremøte) samt 

mottatt svar (lite tilfredsstillende) pr e-post fra Aasbø 5.6.   

• Invitasjon til ”Medlemstreff på Kroverten His - Arendal” utsendt som ”Sydvesten” nr 5/2015 pr 

11.september til medlemmer i postnummerområdene reg. 48-49. 

• Informasjonsskriv fra Nils Olav av hhv 4.juni og 5.august til påmeldte deltakere på turen med 

Dag Aasbø Travel til Albir/Costa Blanca/Spania 1.-8 september 2015.  

• En rekke e-postmeldinger mellom Nils Olav og Dag Aasbø som turoperatør + internt med Unni 

Lisbeth som kasserer i forbindelse med forannevnte tur. 

• Mottatt e-post fra Dag Aasbø Travel av 24.8. med invitasjon til oss om å være representert på en 

dagstur mellom Sandefjord og Strømstad ved lanseringen av Fjordlines ”Fjordsprell” den 

9.september. Ikke aktuelt for noen av styremedlemmene.    

• Mottatt melding fra PPF pr hhv 07.08. og 02.09. vedr ”Medlemsverving - Nye medlemmer” 

vedlagt medlemskort/kontingentinnbetalingskort for 3 nye medlemmer i Agder: Torolf Aanonsen, 

Arendal - Reidun Venemyr, Mjåvatn og Jens Kristian Andersen, Kristiansand. Oversendt Unni 

Lisbeth som kasserer for ajourføring av medlemslista og videreekspedering til de nye 

medlemmene.  

• 3 eksemplarer av bladet Pensjonisten – til våre medlemmer Arna Synnøve Abrahamsen, Bernt 

Kåre og Unni S. Knutsen og Agnes Cederberg - mottatt i retur via PPF pga utilstrekkelig adresse.  

Overlates til Unni Lisbeth for å framskaffe riktig adresse + å tilbakerapportere dette til PPF 

v/kasserer/internt. Nils Olav sørger for å ettersende bladet til korrekt adresse.  

• Diverse ekstern (PPF) og intern e-postkorrespondanse i tilknytning til ajourhold av 

medlemsregisteret, bestilling av kranser m.m. 

• Mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Overlates til Holger som redaktør for 

Sydvesten fortløpende. 

 

Ad 3) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

Vedtak: Julemøtet/-lunsjen 2015 tidfestes til lørdag 5. desember kl 1200, og søkes avviklet på Quality 

Hotel & Resort Kristiansand etter samme opplegg som tidligere år. 



Unni Lisbeth og Åsne oppnevnes til å bestille plass og innhente tilbud/inngå avtale med hotellet om 

arrangementet.  

 

Ad 4) 

Etter en forutgående diskusjon omkring opplegg og aktuelle reisemål for foreningens medlemsturer (kort- 

og langtur) ble det gjort slikt 

Vedtak: Solveig tar kontakt med turoperatørene Dag Aasbø Travel, Risdal Touring og 

Boreal/Birkeland Busser for å innhente tilbud om hhv en korttur (som dagstur innenlands eller 

overnattingstur med opptil 3 overnattinger i inn- eller utland) basert på bruk av buss/ferje som 

framkomstmiddel samt en langtur av 7-10 dagers varighet (fly/buss). Ved innhentingen tar Solveig 

utgangspunkt i de innspill om valg av reisemål/-måte som kom fram i styre- og medlemsmøtet (se 

etterfølgende referat fra medlemsmøtet).  

 

Ad 5) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Neste styremøte fastsettes til mandag 12. oktober 2015 kl 1100. 

 

Styremøtet formelt avsluttet kl 1240. 

 

Referat fra møtet mellom styret og følgende 14 medlemmer (+ 2 ledsagere) fra reg. 48-49: Jens 

Petter Andersen, Aud Aursland, Ragni Hafsten, Gunnar Hammarlund, Ingebjørg Johannessen, 

Randi Kanestrøm,  Harald og Rigmor Knutsen, Åsulv Landbø, Jørgen Sørensen, Ove Tønnessen, 

Aase og Wilhelm Wilhelmsen. 

  

Kombinert med inntak av kaffe/te og noen velsmakende rundstykker + et wienerbrød, som også bekom 

oss vel, forløp møtet med et flott knippe av våre medlemmer ”i øst” slik: 

Etter at leder Tore hadde ønsket velkommen orienterte han om styrets virksomhet, både slik den arter seg 

i dag og mht hvilke planer som gjelder for nærmeste framtid. Bl.a. gjorde han i den forbindelse 

oppmerksom på at årets julemøte/-lunsj går av stabelen lørdag 5.desember og at dette vil bli kunngjort i 

neste nummer av ”Sydvesten”. I tillegg ba han om tips fra medlemmene når det gjelder foreningens 

turprogram for 2016, og ellers om forslag til hva slags saker de synes styret bør ta fatt i.  Han poengterte 

også betydningen av at våre medlemmer søker innflytelse ved å ta initiativ for å komme med i de 

kommunale og/eller fylkeskommunale eldrerådene.    

 

I retur mottok styret nyttige tilbakemeldinger; bl.a. om at Styret bør vurdere å sponse deltakere som bor 

på enkeltrom ifm overnattingsturene, men først og fremst om hva medlemmene kan tenke seg av reisemål 

og -opplegg. Disse innspillene kan - sammen med de forslagene som ble framsatt i styremøtet - kort 

sammenfattes slik: 

Kortturen: Arrangeres enten i form av en dagstur lokalt innen Agder/nabofylkene eller som en korttur 

med fra 1 til 3 overnattinger; innenlands eller til Danmark/Sverige/Nord-Tyskland. 

Langturen: Tur med varighet fra 7 til 10 dager; hvor bl.a. reisemålene Island, Irland/Skottland, 

Belgia/Nederland, ”Småstater” i Europa, Italia (Roma), Provence/Frankrike, Portugal/Algarve og 

Tsjekkia/Praha ble brakt på bane. 

  

En svært positiv og særdeles hyggelig sammenkomst på His var til ende ca kl 1430.  

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 6/2015 - fra styremøte mandag 12. oktober 2015 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden og 

Gunnvald Kristiansen. Forfall: Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. 

Holger Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

28. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 5/2015 fra styre-/medlemsmøtet 21.september. 

29. Mottatte og sendte skriv.  

30. Julelunsjen 2015. Statusrapport, videre forberedelser. 

31. Sydvesten nr 6/2015. Innhold, utsending. 

32. Turprogrammet 2016. Innhentede/mottatte turtilbud m.m. 

33. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 5/2015) fra styre- og 

medlemsmøtet 21. september, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til 

styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 5/2015 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende sendte og mottatte skriv: 

• E-post til Unni Lisbeth fra Quality Hotel & Resort Kristiansand pr 1.oktober med bekreftelse 

vedlagt utkast til avtale om julelunsjarrangement der for Postpensjonistene i Agder lørdag 

5.desember kl 12-16. Mht behandling av og vedtak i saken - Se Sak 3.  

• E-poster til Solveig fra hhv Dag Aasbø Travel av 9. og 10.10. og Boreal Travel av 9.10.; samtlige 

vedlagt forslag til/tilbud om turer for oss i 2016. Mht behandling av og vedtak i saken - Se Sak 5.  

• En del e-postkorrespondanse eksternt (PPF) og internt i forbindelse med ajourhold av 

medlemslista vår; bl.a. er ett nytt medlem (Kjell Olsen, 4824 Bjorbekk) meldt i tilgang og 2 

medlemmer - hhv Bjarne Myklebust, 4645 Nodeland (døde 1.10.) og Torolf Aanonsen, 4821 

Rykene (pga ikke betalt medlemskontingent) rapportert i avgang siden forrige styremøte. Mottatte 

kontingentinnbetalingskort fra PPF for nyinnmeldte medlemmer blir kontinuerlig videresendt 

Tore for utsending til disse sammen med lederens ”Velkomstbrev”.  

• Mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Overlates til Holger som redaktør for 

Sydvesten fortløpende. 

 

Ad 3) 

Unni Lisbeth orienterte innledningsvis fra hennes og Åsnes møte med Quality Hotel & Resort 

Kristiansand den 1.oktober for å sondere muligheter og betingelser for å ha foreningens julelunsj/-møte 

der den 5. desember kl 12-16. Hun refererte i den sammenheng til - og gjennomgikk - mottatt 

kontraktsforslag fra hotellet til et slikt arrangement, se Sak 2. På grunnlag ev dette ble følgende bestemt:  

Vedtak: Foreliggende forslag til avtale med Quality Hotel i Sørlandsparken om et 

julelunsjarrangement der lørdag 5.desember kl 12-16, basert på en kuvertpris pr deltaker på kr 475,-, 

godkjennes. På vegne av Postpensjonistene i Agder undertegner Unni Lisbeth kontrakten med Quality. 

Hun sørger også for å overlevere den underskrevne avtalen til hotellet. Deltakernes egenandel 

fastsettes til kr 300,- for både medlemmer og eventuelle ledsagere. Julemøtet/-lunsjen kunngjøres i 

Sydvesten nr 6/2015 med påmeldingsfrist 18.november, og påmelding skjer ved innbetaling av 

egenandelsbeløpet til foreningens bankkonto. Se styremøteprotokoll nr 4/2015, sak 7 mht 

underholdningsinnslag på julemøtet. Holger sørger for å kopiere opp et nødvendig antall 

julesanghefter til arrangementet. 

 



Ad 4) 

I denne saken ble følgende bestemt: 

Vedtak: Sydvesten nr 6/2015 forutsettes sendt medlemmene innen utløpet av oktober måned. I tillegg 

til de faste spaltene, referater fra hhv turen til Albir/Spania 1.-8.september og medlemsmøtet på His i 

Arendal 21.september, må bladet også inneholde en kunngjøring med påmeldingsfrist til Julelunsjen 

2015, se Sak 3. 

 

Ad 5) 

Solveig orienterte innledningsvis om at det ved møtestart hadde innkommet forslag til reisemål for/tilbud 

om hhv korttur og langtur for våre medlemmer i 2016 fra Boreal Travel AS og Dag Aasbø Travel AS.  

Fra Risdal Touring, som også var blitt forespurt om å komme med forslag/tilbud som nevnt, var det ikke 

innkommet noe tilbud før dagens møte. Følgende foreliggende tilbud ble gjennomgått og diskutert før 

vedtak ble fattet: 

Fra Boreal/Birkeland Busser: Kortturer til hhv Gøteborg (buss/3 dager), Danmark/Svendborg (buss/ferje-

4 dager) og Aberdeen/Skottland (fly-3 dager). Langtur: Irland (fly - 7 dager). 

Fra Dag Aasbø Travel AS: Kortturer til hhv Tysklands Østersjøkyst (buss/ferje 30.5.-2.6.) og 

Jønkøping/Sverige (buss/ferje - 3 dager). Langturer: Bodensjøen med Sveits (fly/buss 17.-24.9.), 

Skottland (fly 20.-27.9.), Island (fly 20.-25.9.) og Riga og Vilnius (fly 22.-28.9.). 

Vedtak: Korttur: Forslaget/tilbudet fra Dag Aasbø Travel om tur til Tysklands Østersjøkyst velges som 

reisemål for neste års korttur. Solveig forespør Aasbø om hvor mye dyrere det vil bli å utvide turen med 

én overnatting, dvs. fra 3 til 4 overnattinger. Endelig avgjørelse mht turens lengde utsettes til dette er 

avklart. 

Langtur: Avgjørelse mht valg av reisemål/tilbud for foreningens langtur i 2016 utsettes til neste 

styremøte - den 9. november. Dette i påvente av eventuelle forslag til reisemål/langtur fra Risdal 

Touring + at både Aasbø, Boreal og eventuelt Risdal blir bedt om å komme med tilbud om tur til 

Provence/Frankrike. Solveig kontakter de aktuelle turoperatørene. 

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Foreningens årsmøte 2016 søkes avviklet i kantina på den gamle postterminalen i Skibåsen 39, 

Kristiansand mandag 29.februar 2016. 

• Med utgangspunkt i vedtak fattet under punktet Valg på foreningens årsmøte 2015 underretter 

Nils Olav valgkomiteens medlemmer om tidspunktet for årsmøtet i 2016, om hvem som er på 

valg, for hvilket tidsrom og hvem som har allerede nå har frasagt seg gjenvalg (Tore og Leif).  

• Neste styremøte fastsettes til mandag 9. november 2015 kl 1100. 

 

Møtet slutt kl 1245.  

Nils Olav Odden - sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 7/2015 - fra styremøte mandag 9. november 2015 kl 1100 
 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 
 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. 

Holger Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 
 

SAKLISTE: 

34. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 6/2015 fra styremøtet 12. oktober. 

35. Mottatte og sendte skriv.  

36. Julelunsjen 2015. Statusrapport, gjenstående forberedelser m.m. 

37. Sydvesten. Neste utgivelse. 

38. Foreningens turprogram for 2016. Avgjørelser mht kortturens lengde og valg av 

turoperatør/reisemål for langturen etc. 

39. Årsmøtet 2016. Forberedelser. 

40. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 6/2015) fra styremøtet 12. 

oktober, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 6/2015 godkjent uten endringer/merknader. 
  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende sendte og mottatte skriv: 

• Nye medlemmer siden forrige styremøte: Hanna Gyland, Moi og Jens Kristian Andersen, 

Kristiansand.  

• Mottatt e-post datert 22.10. (til Nils Olav) fra Dag Aasbø Travel med invitasjon til kostnadsfritt å 

delta på en visningstur til Sverige 24.-25.november for én representant (+ medpassasjer) fra vår 

forening. Invitasjonen ble videreformidlet av Nils Olav til øvrige styremedlemmer/vara pr 24.10.  

På grunnlag av mottatt ønske fra ett av styrets medlemmer om å få delta på denne turen, ble det 

fra Nils Olav - pr e-post til Dag Aasbø Travel den 2.november - gitt tilbakemelding om at Unni 

Lisbeth og Jan Johansen vil representere Postpensjonistene i Agder på den aktuelle 

visningsturen.  

• En del e-postkorrespondanse eksternt (med PPF), bl.a. mottatt kontingentinnbetalingskort for de 

to nye medlemmene (se 1.kulepunkt), og internt i forbindelse med ajourhold av medlemslista vår. 

NB: Kasserer oversender som en fast regel mottatte kontingentinnbetalingskort fra PPF til Tore 

for utsending av ”Velkomstbrev” til de nye medlemmene. 

• Pr 7.november mottatt en oversikt fra kasserer Inger-Marie Stokker i PPF over potensielle 

medlemmer - d.v.s. over personer som har sluttet i Posten (i perioden juni-august 2015) og som 

ikke har vært medlemmer av Postkom - og dermed ikke automatisk får tilbud om medlemskap i 

PPF. Lista omfatter kun ett navn i vårt område: Bjørn Tønnessen, Holteveien 100, 4639 

Kristiansand. 

Vedtak: Nils Olav tar kontakt med/sender brev til Bjørn Tønnessen i et forsøk på å verve han 

som medlem hos oss. 

• Kasserer har mottatt ny medlemsliste fra PPF (ajourført pr november 2015). 

Unni Lisbeth gjennomgår og retter opp/tilbakemelder eventuelle feil i lista til PPF; og sørger i 

sin tur for å sende en korrigert liste til aktuelle styremedlemmer. 

• For øvrig mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Disse overlates til Holger som 

redaktør for Sydvesten fortløpende/i forbindelse med styremøtene. 
 

Ad 3) 

Unni Lisbeth avla en kort statusrapport mht forberedelsene til Julelunsjen den 5. desember - et 

arrangement som ble kunngjort for medlemmene gjennom Sydvesten nr 5/2015 (utsendt pr 6.november) 

med påmeldingsfrist 18.november. I tillegg til tidligere styrevedtak i saken ble det gjort slikt supplerende 



Vedtak: Én representant (m/eventuell ledsager) fra hhv Posten & Bring Kundesenter Kristiansand og 

Postkom, Agder og Rogaland krets inviteres som gjester på foreningens Julelunsj lørdag 5.desember. 

Nils Olav besørger utsending av invitasjon til hhv Jan Egil Egren og Jorun N. Stallemo i nevnte 

anledning.  
 

Ad 4) 

I denne saken ble følgende bestemt: 

Vedtak: Neste utgivelse av Sydvesten (nr 6/2015) forutsettes sendt medlemmene etter at Julelunsjen er 

avviklet, men før jul. I tillegg til en omtale av Julelunsjen 5.12. og de faste spaltene, bør bladet 

m/vedlegg inneholde følgende kunngjøringer: 

• Tid og sted for foreningens Årsmøte 2016 + en opplysning om at forslag som ønskes behandlet 

på årsmøtet må være Styret i hende innen 30.januar 2016.  

• Presentasjon av vår medlemstur til Tysklands Østersjøkyst 5.-9.juni 2016 slik den framgår av 

reisebeskrivelsen fra Dag Aasbø Travel (legges ved bladet sammen med en egen 

påmeldingsslipp). Se ellers vedtak under sak 5.  
 

Ad 5) 

Etter å ha gjennomgått og diskutert foreliggende aktuelle tilbud - alle fra Dag Aasbø Travel - om 

reisemål/opplegg for foreningens turprogram i 2016, ble følgende turtilbud valgt: 

Vedtak:  

Korttur: Tur til Tysklands Østersjøkyst, basert på 4 overnattinger med buss/ferje som framkomstmiddel 

i tidsrommet 5.-9. juni 2016, velges som reisemål for neste års korttur. Turen kunngjøres for 

medlemmene gjennom Sydvesten nr 6/2015 med påmeldingsfrist 1.mars 2016 (se for øvrig vedtak 

under sak 4). 

Langtur: Som reisemål for foreningens langtur i 2016 velges ”Bodensjøen med Sveits” i perioden 17.-

24.september. Turen skjer med fly som framkomstmiddel t/r Stavanger-Amsterdam-Zürich, fast 

hotellbase i St. Anton/Østerrike og busstransport innen Østerrike/Tyskland/Sveits. Turen kunngjøres 

for medlemmene i et seinere nummer av Sydvesten. 
 

Ad 6) 

I tilknytning til punktet som omhandler forberedelse av Årsmøtet 2016 ble følgende forhold 

avklart/bestemt: 

• Postpensjonistene i Agder avvikler sitt Årsmøte 2016 i kantina på den tidligere postterminalen i 

Skibåsen 39, Kristiansand mandag 29.februar 2016 kl 1200. 

• Det legges opp til en enkel bevertning under møtet. Holger kontakter kantinebestyrer om 

bevertningen så snart endelig antall møtedeltakere er klarlagt.  

• Innkalling med forslag til dagsorden for årsmøtet kunngjøres for medlemmene gjennom 

Sydvesten nr 1/2016; for utsending seinest fredag 12. februar. (Medlemmene er tidligere - i 

Sydvesten nr 6/2015 pr 11.12.15 - gjort kjent med tid og sted for årsmøtet samt at forslag som 

ønskes behandlet på Årsmøtet må være Styret i hende innen 30.januar 2016). 

• Nils Olav utarbeider forslag til Styrets Årsberetning 2015 og Unni Lisbeth ferdigstiller 

foreningens reviderte Regnskap for 2015 + utarbeider forslag til budsjett for 2016 - for 

framlegg/godkjenning på neste styremøte (1.2.16). Omhandlede dokumenter i godkjent stand 

tas i sin helhet inn i Sydvesten nr 1/2016. 

• Spørsmålet om påmeldingsmåte/-frist til Årsmøtet 2016 fastsettes i neste styremøte. 

 

Ad 7) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Neste styremøte datofestes til mandag 1. februar 2016 kl 1100. 

 

Møtet slutt kl 1245.  

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

 


